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Anita – Vai šogad Saulkrastu estrādē i

Vai šogad Saulkrastu estrādē ir paredzēti kādi pasākumi? Pēdējā laikā gandrīz nekas
nenotiek, atskaitot pilsētas svētkus un kādas
divas izrādes. Kādreiz estrādē katru piektdienu, setdienu bija pasākumi. Un vai nodegušā
bāra vietā ko jaunu arī cels? Bija reizes kad nebija neviena tirgotāja, pat ūdens pudeli
nebija kur nopirkt.


